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PM 2011:144 RI (Dnr 335-1403/2011) 

 

 

Det är inte acceptabelt att remissvar från SKTF kommer bort 

i hanteringen! 
Skrivelse från Ann-Margarethe Livh (V) 

 

Borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande. 

Skrivelsen från Ann-Margarethe Livh (V) om att ”Det inte är acceptabelt att re-

missvar från SKTF kommer bort i hanteringen!” anses besvarad med vad som 

sagts i denna promemoria. 

 

 

 

Föredragande borgarrådet Sten Nordin anför följande. 

 

Ärendet 

 

Ann-Margarethe Livh (V) har i en skrivelse den 22 juni 2011 till kommunstyrelsen 

begärt att kommunstyrelsen ska undersöka varför remissvar inte är med i ärendena 

och därefter se över och kvalitetssäkra rutinerna för remisshanteringen. I skrivelsen 

framgår det att företrädare för SKTF uppgett att de svarat på tre ärenden, men att 

deras svar inte ingått när ärendena skrivits fram i Stadshuset.   

 

Beredning 

 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

Stadsledningskontoret redovisar hur beredning av ärenden sker och drar slutsatsen 

utifrån den registrerade information som finns i diariet att inga remissvar kommit 

från SKTF m.fl. i de tre ärenden som skrivelsen tar upp. 

 

Mina synpunkter 

 

För mig är det oerhört viktigt att ett beslut som fattas i kommunfullmäktige är grund-

ligt och omsorgsfullt berett. Det innebär bland annat att remissinstansernas svar ska 

finnas redovisade i beslutsärendena och att synpunkterna ska ha vägts in i det beslut 

som slutligen fattas. Beredningen av ärenden är obligatorisk till kommunfullmäktige 

och det följer av kommunallagen. Remissvaren skickas in av remissinstanserna till 

såväl aktuell rotel som till KF/KS kansli, för att säkerställa att svaret tas omhand på 

rätt sätt. Det är angeläget att rutinerna för detta fungerar väl. 



2 

 

Jag föreslår att borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar föl-

jande. 

Skrivelsen från Ann-Margarethe Livh (V) om ”Det är inte acceptabelt att remiss-

svar från SKTF kommer bort i hanteringen!” anses besvaras med vad som sagts i 

denna promemoria. 

 

 

Stockholm den 29 september 2011 

 

STEN NORDIN 

 

 

Bilaga 

Skrivelsen ”Det är inte acceptabelt att remissvar från SKTF kommer bort i hanter-

ingen!” 

 

 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 

 

Kommunstyrelsen 

 

Särskilt uttalande gjordes av Ann-Margarethe Livh (V) enligt följande.  

 
Det är bra att finansborgarrådet delar min uppfattning om att rutinerna för remisshanteringen 

ska fungera väl. Jag utgår från att nuvarande rutiner säkrar att svaren tas om hand på rätt sätt. 
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ÄRENDET 

 

Ann-Margarethe Livh (V) har i en skrivelse den 22 juni 2011 till kommunstyrelsen 

begärt att kommunstyrelsen ska undersöka varför remissvar inte är med i ärendena 

och därefter se över och kvalitetssäkra rutinerna för remisshanteringen. I skrivelsen 

framgår det att företrädare för SKTF uppgett att de svarat på tre ärenden, men att 

deras svar inte ingått när ärendena skrivits fram i Stadshuset.   

 

BEREDNING 

 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

 

Stadsledningskontoret 

 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 17 augusti 2011 har i huvudsak 

följande lydelse. 

 

Innan ärenden beslutas av kommunstyrelse och kommunfullmäktige bereds de. Beredningen 

av ärenden är obligatorisk till kommunfullmäktige och det följer av kommunallagen. Bered-

ning sker genom att ärendet skickas på remiss till de nämnder och styrelser som kan anses 

berörda av ärendet. En nämnd vars verksamhetsområde berörs av ärendet ska ha möjlighet att 

lämna sina synpunkter. Remittering kan också göras till externa instanser.  

 

Föredragande rotel beslutar själv om remissinstanserna i alla ärenden utom motioner. Beslut 

om remitteringen av motioner tas av kommunstyrelsen. Det finns möjlighet för partierna att 

föreslå remissinstanser innan kommunstyrelsen tar beslut om remittering av en motion.         

 

Roteln skickar ärendet på remiss via diarieföringssystemet diabas. Tillsammans med ärendet 

finns ett remissbrev med uppgift om när svar önskas. Remissvaren skickas av remissinstansen 

till KF/KS kansli på papper och digitalt direkt till aktuell rotel.  

 

Vad gäller de specifika ärenden det hänvisas till i skrivelsen visar diariet i nämnda ärenden 

följande: 

 

Utlåtande 2011:22 (dnr 335-2009/2009) Plånbokskort till stöd för de anställdas meddelarfri-

het och meddelarskydd, Motion 2009:41 av Ann-Margarethe Livh (V) 

Ärendet har remitterats, efter tillägg i kommunstyrelsen, till SKTF, SACO, Kommunal och 

svar har inkommit från stadsledningskontoret.   

 

Utlåtande 2011:84 (dnr 125-1294/2010) Införande av en uppförandekod för leverantörer, 

Motion 2010:13 av Ann-Margarethe Livh (V) 

Ärendet har remitterats, efter tillägg i kommunstyrelsen, till Kommunal, SKTF, Fairtrade 

Sverige och svar har inkommit från stadsledningskontoret.  

 

PM 2011:13 Mobbning på arbetsplatserna (dnr 222-1948/2010), Skrivelse till kommunstyrel-

sen från Ann-Margarethe Livh (V) 

Ärendet har remitterats till SKTF, SACO, Kommunal och stadsledningskontoret och svar har 

inkommit från stadsledningskontoret.  

 

Stadsledningskontoret drar slutsatsen utifrån den registrerade information som finns i diariet 

att inga remissvar kommit från SKTF m.fl. i ovan nämnda ärenden. 
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Stadsledningskontoret föreslår kommunstyrelsen att besluta följande. Skrivelsen av Ann-

Margarethe Livh om att ”Det inte är acceptabelt att remissvar från SKTF kommer bort i han-

teringen” anses besvarad med vad som sagts i stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 

 


